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Continuant amb el projecte 
de l’Associació de Pagesos 
i Ramaders per trobar la 
trumfa de qualitat d’Andor-
ra, com a cultiu sostenible al-
ternatiu al tabac, ahir al matí 
es va dur a terme una degus-
tació tècnica a l’hotel Plaza 
d’Andorra la Vella. Durant 
tota aquesta setmana s’ha re-
collit les trumfes i s’ha fet les 
proves amb mostres de les 
diferents parcel·les que pre-
nen part en el projecte per 
trobar la patata de qualitat 
del país. 

Degustació 
tècnica de 
la trumfa 
de qualitat

iñaki rubio

agricultura

Crèdit Andorrà va informar ahir 
que ha renovat les dues cer-
tificacions internacionals ISO 
9001:2008, que “garanteixen als 
clients uns elevats estàndards de 
qualitat en la gestió que duu a 
terme l’àrea financera”. En con-
cret, es tracta de la renovació de 
l’ISO 9001:2008 per a Crèdit In-
vest, la societat gestora de fons 
d’inversió del Grup Crèdit An-
dorrà, i per als departaments de 
tresoreria i mercat de capitals, 
i d’administració de mercats i 
control. 

El director general adjunt de 
negoci de Crèdit Andorrà, Xavi-

er Cornella Castel, va assegurar 
ahir que la renovació de les dues 
ISO 9001:2008 que té l’entitat re-
presenta “un ferm compromís 
amb el nostre sistema de quali-
tat i, en definitiva, un hàbit de 
treball fonamentat en la millora 
continuada”. 

El director general adjunt de 
negoci va afegir que “gràcies a 
la col·laboració de tots els em-
pleats i al suport d’una política 
de recursos humans que pro-
picia la formació contínua i del 
més alt nivell, amb aquests re-
coneixements assentem unes sò-
lides bases per alinear-nos amb 
les millors pràctiques mundials 
en la gestió d’actius”. 

Crèdit Andorrà renova 
dos dels certificats ISO

Redacció
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La Taula Permanent de Joven-
tut va decidir ahir crear una 
comissió mixta, formada per 
representants del Govern i dels 
comuns, amb l’objectiu d’elabo-
rar un projecte de llei de polí-
tiques de joventut. La redacció 
del text, que haurà d’estar en-
llestit durant l’any vinent, tam-
bé comptarà amb la participa-
ció dels joves. 

Aquest acord, malgrat que 
no es va fer públic durant la 
compareixença davant la prem-
sa dels responsables del Go-
vern, s’ha sabut amb posterio-
ritat per assistents a la reunió. 

La Taula Permanent de Jo-
ventut, integrada per la secre-
taria d’Estat de Joventut i els 

set consellers de comú respon-
sables d’aquesta àrea, es va re-
unir ahir al migdia per primera 
vegada des que hi ha el Govern 
socialdemòcrata. A més de 
l’elaboració del projecte de llei 
de polítiques de joventut, altres 

acords que va explicar el secre-
tari d’Estat de Joventut, Manel 
Blasi, van ser la proposta de 
crear una taula interministerial 
per parlar de qüestions relaci-
onades amb la joventut i dels 
conflictes en aquest segment 
de la població que afecten de 
manera transversal. 

D’altra banda, Blasi va infor-
mar que s’establirà un calenda-
ri de reunions bilaterals de la 
secretaria d’Estat amb cada un 
dels comuns per conèixer de 
primera mà quines són les polí-
tiques de joventut que es duen 
a terme des de les parròquies. 
Finalment, Blasi va anunciar 
que es mantindrà una reunió 
amb tots els delegats de classe 
de batxillerat per saber quines 
són les seves inquietuds. 

Impuls al futur projecte de 
llei de polítiques de joventut

reunió de la taula permanent

tati masià

els membres de la taula permanent de Joventut, durant la reunió d’ahir, la primera de l’actual legislatura. 
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La Taula Permanent 
decideix crear una 
comissió mixta que 
elabori el text legal

El projecte de llei haurà 
d’estar enllestit l’any 

vinent i comptarà amb 
la participació dels joves


